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Welcome Letter / رسالة ترحيبية 

 

 
 

 

 

Dear Parents, 

As we step into another exciting academic year, I extend a warm welcome to all our parents, both 

returning and new. This year marks a special milestone as Crown Private School celebrates a decade of 

excellence since its inception in 2015. Over the years, we have pioneered in delivering a robust British 

Curriculum, bringing together prestigious examination boards such as Cambridge, Oxford, and Pearson 

under one roof. We are also proud to be the first school to introduce the British Vocational Course 

(BTEC) for grades 11 and 12, offering a unique, non-exam curriculum focused on assignments and 

research in Business and IT. 

 

As we begin this new chapter, I kindly remind all parents of the importance of punctuality, proper 

uniform adherence, and ensuring your child carries the correct books. With neighboring schools coming 

up, timely arrival and dispersal are more crucial than ever to avoid any inconvenience on the roads. I’m 

pleased to announce the addition of a new fleet of buses equipped with high-tech security systems, 

including GPS navigation and tracking, ensuring your child’s safety during transit. We strongly 

encourage the use of school transport to minimize traffic congestion and reduce waiting times. 

 

Academically, I am proud to share that Crown Private School received commendable ratings in several 

key areas during inspection, including KG, Health and Safety, Leadership, Special Needs Department, 

and Activities. We are committed to maintaining and exceeding these standards in the coming year. I 

invite you to join us for an orientation program on September 26th, 2025, where you will meet our new 

teachers, learn about updated policies, and engage with your child’s educators to ensure a smooth and 

successful academic journey. 

 

At Crown, our expectations are simple, yet our goals are ambitious. We are confident in our path forward 

but cannot achieve our goals without your cooperation. Your trust in the school is paramount, and we 

urge you to communicate with the appropriate contacts for any concerns, ensuring you receive a response 

within 24 hours. We also look forward to welcoming you during the registration and uniform 

distribution, with priority given to VIP parents and those who registered and paid fees in full before 

August 1st. 

Thank you for your continued support. Together, we will shape a bright future for your child at Crown 

Private School. 

 

Yours Sincerely, 

Dr. Kishor Pillai  

 
 

Director/Principal 
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Academic Year 2025-2026 
 

No Subject & Date  Information 

1 
Orientation 

Day 

Friday, 26th 

Sept., 2025  
Parent orientation for all grades will take place at school at 09.30 a.m. 

2 
First day of school: 

07:15 a.m. to 02:00 p.m. 

• Grade 1 to 12: Monday, 25h August 2025 

• Pre-KG, KG1 and KG2: Thursday,28th August 2025. 

3 

School 

Timings 

 

Monday  

to  

Thursday  

• Pre-KG & KG1: 07:15 a.m. to 12:30 p.m.  

             Pre-KG and KG1 students can stay back until 02:00 p.m. (four days) for ECA        

             Clubs and will be chargeable.  

• KG2- Grade 12: 07:15 a.m.- 02:00 p.m.  

• KG2- Grade 12 will have after school activities and will be chargeable.  

Friday 
All students: 07:15 a.m.- 11:30 a.m.  

On Fridays, after school activities will not be available.  

4 Terms 

We will follow a two-term system:  

• Term 1: 25th August 2025 - 5th December 2025. 

• Term 2: 5th January 2026 – 3rd July 2026.  

5 Student ID card Please ensure that your child wears the School ID. 

 

6 

 

Transportation 
First day for all students registered for school transport must be dropped to school by 

parents in the morning. However, the school transport will drop them home.  

7 School shoes 
All students are expected to wear Black shoes on all regular days, and white sport shoes 

for PE days.  

8 Mobile Phones Students are not allowed to bring mobile phones to school.  

9 IPAD/Tablets 
All Students are encouraged to bring to school their own devices ONLY on the days 

specified by the subject teacher such as tablets / laptops.  

10 Parent Portal  
All school information related to teaching and learning resources will be available on 

ICAMPUS Application. All parent teacher communication is via Classdojo.  

11 Open Days Every Thursdays, parents can meet with teachers between 02:15 p.m. to 03:00 p.m.  

12 Planner All important activities, holidays, exams are mentioned in the school planner.  

13 Holidays 

• Mid Term 1 Break: 27th October 2025 - 31st October 2025. 

• Winter Break: 8th December 2025 - 2nd January 2026. 

• Spring Break: 16th March 2026 - 27th March 2026. 

• Summer Break: 6th July 2026 – 21st August 2026.  

14 Parent contact details 
• Please ensure to update the current active contact details to the Registrar in case 

of any changes. 

15 Last Year Report Cards 
Please make sure to collect last year's report cards from the registrar's office if they 

haven't been collected. 
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 الأعزاء: أولياء الأمور 

  مدرسة كراون الخاصةأمورنا الجدد والقدامى  بجميع أولياء  أرحب  ،  الجديد   دراس  العام ال  بدايةمع  
 
لنا  ، يمثل هذا العام علامة فارقة  ف

ةحيث تحتفل مدرسة كراون الخاصة     عام    بمسير
 
  تقديم منه  السنير  هذه  على مر    ،2015من التمير  منذ إنشائها ف

 
  ا كنا رائدين ف

  ج بريطان 

يد   : اختباراتعدة  ، يجمع بير   التطور الأكاديم    حيث   بمعايير مرتفعة من  سون تحت سقف واحد كامير نحن فخورون   ، ج وأكسفورد وبير

يطانية ) ا بأن نكون أول مدرسة تقدم الدورة المهنية الير
ً
  عشر (  BTECأيض

ا غير  امنه  والذي يتضمن  للصفير  الحادي عشر والثان 
ً
ا فريد

ً
ج

  مجال الأعمال وتكنولوجيا المعلومات. تير  ات بلاختبار معتمد على 
 
 كز على المهام والبحث ف

 

ام بالمواعيد   أولياء الأمور مع بدء هذا الفصل الجديد، أود أن أذكر جميع     الطالب   إحضار لزي الرسم  وضمان  وا  المدرسية  بأهمية الالي  

   الطلبة  وصول  مدارس مجاورة، فإن    وجود   وبسببلهذا العام،  المعتمدة  المدرسية  للكتب  
 
ومغادرتهم للمدرسة    صحيحالوقت البالصباح  ف

    ازدحامأمر بالغ الأهمية أكير من أي وقت مض  لتجنب أي  
 
  أن أعلن عن إضافة أسطول جديد من  المجاورة للمدرسة،    الطرق  ف

يسعدن 

المواقع )   ذلك نظام تحديد 
 
التقنية، بما ف أمان عالية  بأنظمة  المجهزة  التتبع،  GPS) الحافلات  أثناء  ونظام  مما يضمن سلامة طفلك 

 نشجع بشدة استخدام وسائل النقل المدرسية لتقليل الازدحام المروري وتقليل أوقات الانتظار.  ،نقلتال

 

  حصلت عليها  التقييمات  أن    تكمحية الأكاديمية، أنا فخور بمشاركمن النا
  العديد من المجالات الت 

 
مدرسة كراون الخاصة جديرة بالثناء ف

  ذلك  الرئيسية  
 
امنا  قسم الاحتياجات الخاصة والأنشطة.  ،  المدرسية  ادةيالق،  الصحة والسلامة،  رياض الأطفالمرحلة  ، بما ف الي   مع 

  العام المقبل  وتحسينها على هذه المعايير    ةظافحمبال
 
   م  أدعوك  ،ف

 
   ال  اللقاءللانضمام إلينا ف

 
   يحيث س  2025سبتمير    26توجيه  ف

لتق 

 ضمان رحلة أكاديمية سلسة وناجحة. و تواصل لل حدثة المالمدرسة على سياسات  وا تعرف يل   معلمير  الجدد أولياء الأمور بال 

 

   
 
إلى الأمام ولكن لا يمكننا تحقيق أهدافنا بدون    تقدمنا من  على ثقة  نحن  و   أهدافنا طموحة و   واضحةقعاتنا  ، تو الخاصة  كراونمدرسة  ف

  حال وجود    تواصل مع جهات ال  الدائم على التواصل    كمنشجعبنا،    مثقتكو   متعاونك
 
     ونضمن لكم   تاستفساراأي  المختصة ف

   التلق 
 
رد ف

 .  ساعة 24غضون 

 

حيب  لنتطلع   ، مع  واستلام  للتسجيل  بأولياء الأمور والطلبة للحضور  لي  أتموا إجراءات ولوية لأولياء الأمور الذين  الأ  منحالزي المدرس 

 أغسطس. شهر ودفع الرسوم كاملة قبل الأول من التسجيل 

 

ا معًا   ،نشكركم على دعمكم المستمر 
 . واستثنائيًا سنجعل هذا العام الدراس  عامًا ممير ً

 

 مع أطيب التمنيات بعام دراس  موفق للجميع. 
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 2026- 2025العام الدراس  

 الرقم  الموضوع والتاري    خ  معلومات هامة 

  تمام لأولياء الأمور لجميع المراحل الدراسية   موعد اللقاء التوجيه  
 
  30  09الساعة ف

 
   . صباحا

 الجمعة
26/09 /2025 

 1 اللقاء التوجيه  

  عشر  •
 
 .  2025/ 08/ 25 يوم الإثني   الموافق   : طلبة الصفوف من الأول وحت  الثان

 . 2025/ 08/ 28يوم الخميس الموافق  :ما قبل الروضة والروضة الأولى والثانية طلبة  •

 أول يوم دراس  
ا  07:15

ً
 الساعة  وحت   صباح

02:00   
ً
 ظهرا

2 

 وحتى الساعة   15 07 الروضة الأولى: ما قبل الروضة و  طلبة  •
 
   30 12صباحا

 
 ظهرا

  الأنشطة المتنوعة ودفع الرسوم يمكن لطلبة هذه المراحل 
 
  00 02 بقاء حتى الساعة للالتسجيل ف

 
 
   . ظهرا

  وحت  الصف ال الروضة الثانية طلبة الصفوف من  •
 
: ثان  وحتى الساعة    30 07  عشر

 
صباحا

02 00  ،
 
  يمكن لطلبة هذه المراحل   ظهرا

 
أنشطة بعد الدوام المدرس  ودفع  برنامج التسجيل ف

   رسوم التسجيل. 

 يوم الإثنير  
 وحت  

التوقيت   يوم الخميس 
 المدرس  

3 
 

 وحت  الساعة   07:30 الدراسية: جميع المراحل  •
ً
   11:30صباحا

ً
 . ظهرا

  أيام الجمعة متوفرة لن تكونأنشطة بعد الدوام المدرس    •
 
 . ف

 يوم الجمعة 

 ينقسم العام الدراس  إلى فصلي   دراسيي      

 .   2025ديسمبر   5وحتى    2025اغسطس   25من الفصل الدراس  الأول:  •

•   :  
 . 2026 وليو ي  3وحتى    2026يناير    5من الفصل الدراس  الثان 

 4 الفصول الدراسية 

 . التعريفيةيرجر التأكد من ارتداء أبنائكم البطاقة  •
 فية بطاقة الطالب التعري

 ــة( / هوية الطالب)
5 

  
   أبنائهمجب على أولياء الأمور توصيل تو يسللطلبة اليوم الأول فقط ف 

إلى  الحافلات المدرسيةالمسجلي   ف 
، المدرسة  

 
 بالحافلات المدرسية.  صباحا

 
 وسيتم إعادتهم إلى منازلهم ظهرا

 6 الحافلات المدرسية 

،  رتداء حذاء أسود  ا جميع طلبة المدرسة  على      خلال أيام الدوام المدرس 
أبيض خلال أيام حصص  وحذاء رياض 

 الرياضة فقط. 
  
 7 الحذاء المدرس  والرياض 

 8 الهاتف الخلوي  لا يسمح بإحضار الهاتف المتحرك إلى المدرسة. 

  حال طلب  فقط    I Pad / Tablet    /Laptopلخاص بهم للوج  ا ا يتوجب على الطلبة إحضار جهازهم 
ف 

   ذلك. المادة  م معل 
 9 الجهاز اللوح  

بي    تواصل الولمزيد من   (،iCampusعلى برنامج المدرسة ) جميع التعاميم الإدارية والأكاديمية  سيتم إرسال 
 . سيكون من خلال تطبيق الكلاس دوجو   معلمي   الو  أولياء الأمور 

 10 تطبيق الهاتف المتحرك 

.  00 03وحتى الساعة   15 02كل يوم خميس من الساعة  لقاء المعلمي    الأمور  يمكن لأولياء 
 
 11 اليوم المفتوح   ظهرا

.  –الإجازات  –جميع الأنشطة الهامة    التقويم المدرس 
 12 التقويم المدرس   الاختبارات، مذكورة ف 

 . 2025أكتوبر  31 – 2025أكتوبر  27 إجازة منتصف الفصل الأول: •

 .2026يناير 2 - 2025بر ديسم 8 :اءالشتجازة إ •

 .2026 مارس 27 -2026مارس  16 :جازة الربيعإ •

 .2026أغسطس  21 - 2026يوليو 6 :إجازة الصيف •

 13 الاجازات

  حال •
  أرقام التواصل أو بيانات الطالب  يوجود أ ف 

  البيانات، يرجر التأكد من تحديث  ــــــــــــــــــــة/ تغيب  ف 
 مع قسم التسجيل. 

 14 أرقام التواصل مع ولى  الأمر

  حال
  الاســــــــــــتقبال    2025-2024نهاية العام الدراس    شــــــــــــهادةعدم اســــــــــــتلام  ف 

من قبل، يرجر مراجعة موظف 
 لاستلامها. 

 تقارير نهاية العام الدراس  
2024 -2025 

15 

 

 


